



CHILDREN'S THALASSAEMIA FOUNDATION

地中海貧血兒童基金

回覆表格 Reply Form

- 願意，我們樂意參與 2017 年 5 月 12 日舉行的「地貧基因紅衣日」，並於活動前協助收集各參與職員及/或學生捐出的善款。
Yes, we are pleased to participate in the “**Dress Red for Thalassaemia**” on 12 May 2017, and will collect donations from our staff and/or students prior to the event.
- 抱歉，我們未克參與「地貧基因紅衣日」。謝謝！
No, we regret that we are not able to join “**Dress Red for Thalassaemia**”.
Thank you!
- 抱歉，我們未克參與「地貧基因紅衣日」，但願意捐助港幣_____以作響應。
No, we regret that we are not able to join “**Dress Red for Thalassaemia**”, but we would like to support by making a donation of HK\$_____.
- 抱歉，我們未克參與「地貧基因紅衣日」，但有興趣安排地中海貧血病講座給予職員及/或學生。
SORRY, we regret that we are not able to join “**Dress Red for Thalassaemia**”, but we have interest to arrange a thalassaemia educational talk for staff and/or students

機構 / 學校名稱

Name of Organization/School: _____

地址

Address: _____

聯絡人

Contact Person: _____

職銜

Position: _____

電話

Telephone: _____

傳真

Fax: _____

電郵

E-mail Address: _____

請以傳真 2818-0636 或郵寄方式回覆基金辦事處。

Please return this reply form either by fax 2818-0636 or mail to the Foundation office.

如有任何查詢，歡迎致電 2523-5400 與吳小姐 / 林小姐聯絡。

For further information, please contact Ms. Jessis Ng / Ms Rebecca Lam at 2523-5400.